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Abstract (en)
The fitting (1) has a base part (2) fixed at a frame, and a pivoting part (3) supported at the base part by an adjustable guiding element (4).
Displacement of the pivoting part is caused by rotation of the pivoting part relative to the base part. The pivoting part is rotatably supported at the
guiding element. The pivoting part is coupled with the base part by a shear drive (6). A swivel joint (13) of the shear drive is linearly guided at the
guiding element, where the guiding element is formed as a lever with a slotted hole.

Abstract (de)
Ein Beschlag (1) zum Verschwenken von Möbelteilen, insbesondere von Sitzmöbeln, umfasst ein an einem Gestell festlegbares Basisteil (2), an dem
über ein Führungselement (4) ein Schwenkteil (3) gelagert ist, wobei durch eine Drehung des Schwenkteils (3) relativ zu dem Basisteil (2) auch eine
Verschiebung des Schwenkteils (3) bewirkt wird und das Schwenkteil (3) an dem verschiebbaren Führungselement (4) drehbar gelagert ist, wobei
das Schwenkteil (3) mit dem Basisteil (2) über mindestens ein Scherengetriebe (6) gekoppelt ist.
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